
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 22. august 2022

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Samrådsspørgsmål AI
Ministeren redegøre for, hvorvidt han er enig i, at der er behov for at iværksætte en 
undersøgelse af konkurrencen på elmarkedet med henblik på at afklare, hvorvidt virksom-
hederne tjener overnormale profitter på de høje priser, og om ministeren vil iværksætte 
en sådan undersøgelse.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech-Nielsen (SF).

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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